

## Allgemeine Informationen | General Information



### Büchertisch | Book Table

Alle Teilnehmer/-innen des Symposiums sind eingeladen, eigene Bücher auszulegen.  
All participants are invited to present their books.



### Kosten | Fees

For all participants who give a short paper there is no fee. All other participants have to pay € 100, 00 (hotel) to the following bank account (**Keyword: Muenster 2010**):

Für alle Teilnehmer/-innen, die einen Kurzvortrag halten, ist das Symposium ist kostenfrei. Alle anderen Teilnehmer/-innen zahlen bitte € 100,00 (Hotel) auf das Konto (**Stichwort: Münster 2010**):

Institut Chenu  
Konto 30079 00197  
Bank im Bistum Essen eG  
BLZ 360 602 95  
IBAN: DE70 3606 0295 3007 9001 97  
BIC: GENODED1BBE



### Publikation der Symposiumsakten | Publication of the acts of the Symposium

In 2011 we plan to publish the acts of the symposium. For the purpose of this we ask all participants who have given a short paper to enlarge their text (maximum 15 pages = 4,800 words / 34,000 characters including blanks and footnotes) and send it to Institut M.-Dominique Chenu (Berlin) by **1<sup>st</sup> of April 2011** → [sekretariat@institut-chenu.info](mailto:sekretariat@institut-chenu.info)

Für 2011 planen wir die Veröffentlichung der Symposiumsakten. Zu diesem Zweck bitten wir alle Teilnehmer/-innen, die ein Kurzstatement gegeben haben, dieses zu erweitern (max. 15 Seiten = 4.800 Wörter / 34.000 Zeichen einschl. Leerzeichen und Fußnoten) und den Text bis **zum 1. April 2011** an das Institut M.-Dominique Chenu (Berlin) zu senden → [sekretariat@institut-chenu.info](mailto:sekretariat@institut-chenu.info)



### Sponsoren | Sponsors

Niederlandse Provincie van de Orde der Dominicanen → [www.dominicanen.nl](http://www.dominicanen.nl)

Lehrstuhl für Dogmatik an der Kath.-Theol. Fakultät der Universität Münster → [www.uni-muenster.de/FB2/dogmatikunddogmengeschichte](http://www.uni-muenster.de/FB2/dogmatikunddogmengeschichte)

Bistum Münster → [www.bistummuenster.de](http://www.bistummuenster.de) ???